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PROTOKOLL 
 

STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-11-01 KL. 17:15. 

NÄRVARANDE: 

Ordförande:                         Jasmine Carlsson 

Vice ordförande:                         William Nagy    

Utbildningsansvarig tillika sekreterare:                       Ellinore Rosvall    

Kommunikationsansvarig:                        Matilda Österberg 

                Ordförande för sociala utskottet:                       Max Karlsson     

Arbetsmarknadsansvarig:                        Arsalan Chenaraki 

Klubbmästare:                                                    Leo Landström 

 

 

1 § MÖTETS ÖPPNANDE   

Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:20. 

           

 

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  

Förslag: Max Karlsson  

 

Styrelsen beslutade 

 

Att välja Max Karlsson till justerare tillika rösträknare. 

 

 

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 

Kallelsen utgick 2023-10-23 i enlighet med kallelseförfarandet. 

 

 

  Styrelsen beslutade  

Att godkänna kallelsen i enlighet med kallelseförfarandet.  

 

4 § ADJUNGERINGAR 

Ingen adjungerades. 

   

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Bilaga: Dagordning 

 

Styrelsen beslutade  

Att  fastställa föredragningslistan med tilläggen ny § 16 Recceombud 

och ny § 17 Medaljtilldelning.  

 

 

6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 
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Protokoll 2023-10-18 är justerat och kan läggas till handlingarna.   

   

Styrelsen beslutade  

Att  lägga protokoll 2023-10-18 till handlingarna.  

 

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  

 

Ordförande meddelade:  

• Möte med Stattin gällande examensarbeten. Vidare diskussion med prefekt. 

• Möte med översynsgruppen - främst ämnesindelning och följd. 

• Diplomeringsceremoni och sittning för juristprogrammet. 

• Första möte inför hearing om studenternas arbetsmiljö den 29/11. 

• Möte med verksamhetsrevisor om VP 2024. 

 

Vice ordförande meddelar:  

• Ordnat det sista med det nya kontoret. Alla papper är klara och signerade.  

• Fixat larmet på Jontes.  

• Löst med elen på Jontes.  

• Representerat JF på Viltmiddagen. 

• Haft styrelsemöte KDAB.   

 

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelar: 

• Träff med det administrativa utskottet. Trevligt! 

• UUFS-styrelsemöte.  

• Möte Stattin.  

• Möte om UUB, studieplatser och finansiering.  

• Diplomeringscermoni.  

• Möte inför Hearing.  

• Möte om VP.  

• Möte med doktorand Sara som är doktorandnämndens ordförande. 

• Förmöte kommunen.  

• Intendenturstyrelsemöte.  

• Haft styrelsemöte KDAB. 

 

Ordförande för sociala utskottet meddelar:  

• Tre sittningar. Halvvägs, diplomeringsceremoni och talarsittning med Håstad.  

 

Kommunikationsansvarig meddelar:  

• Hjälpt reccekommittén, gasque och kontaktdagarna med grafik och lite 

allmänt fix.  

• Torgnys talarsittning och halvvägsgasquen har förevigats i foto.  

• Marknadsföring av decemberstämman har påbörjat. Kallelsen har nu gått ut i 

mycket god tid.  

• Verksamhetsöversikt av november är ute på Instagram. Fortsatt planering av 

marknadsföring fortsätter löpande.  
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• På fredag släpps nästa avsnitt på Interjuris.  

• Beställt nya RollUps inför Kontaktdagen.  

 

Arbetsmarknadsansvarig meddelar:  

• Möte med studenterna inför Åklagarmyndigheten!  

• Styrelsemöte med KDAB. 

 

Klubbmästare meddelar: 

• Haft PM-period och har därför varit mindre involverad. Emil har skött det 

riktigt bra under tiden på Jontes.  

• Slut på öl en kväll, men det löste sig.  

• Krislösning (tack vare George och William). 

• De flesta tackfester är över och det har gått rätt smärtfritt (trasigt fönster och 

eluttag). 

• Pantkärl till Jontes för att slippa ha pant i förrådet. 

• Trevlig vänskapsmiddag med UE. Ser fram emot tillbakabjudning.  

 

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 

  

                      Styrelsen beslutade  

 

Att lysa en (1) filmansvarig för perioden VT24-HT24 i stället för nuvarande två. 

 

Att lysa en (1) vice klubbmästare för perioden VT24-HT24 i stället för en 

pubmästare. 

 

 Beslutet fattades 2023-10-26. 

 

  

Styrelsen beslutade  

 

 Att  lägga PC-beslut 2023-10-26 till handlingarna. 

 

 

9 § BEVAKNINGSLISTAN   

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades. 

  

   

10 § EKONOMISK ÖVERSIKT   

• Kommer troligtvis gå med en rejäl vinst det här året.  

• Alla styrelsemedlemmar ombads att fundera på saker som vi kan köpa in till 

Jontes.  

 

11 § ETT REFORMERAT KLUBBMÄSTERI 

Föredragande: Leo Landström 

 
Bakgrund:  
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Sedan klubbmästaren tog steget upp till styrelsen har det skett många saker. 

Jontes går nu att boka, och är ofta bokat, sex dagar i veckan. Klubbverkarna har 

gått från att vara ca. 10–20 ämbetsmän till att nu vara ca 60 "tjänstemän". När 

klubbmästaren blev uppflyttad skedde inga strukturella förändringar i utskottet 

utan det fortsatte att se likadant ut. Det som skett har varit att en extra 

husmästare och en extra köksmästare har tillsatts, eftersom det både funnits ett 

intresse och ett behov. Det har varit bra, men även strukturella reformer tror jag 

behövs. 

 

Som det är idag är rollen som klubbmästare till 80% inriktad på att administrera 

klubbverkarna, vilket endast lämnar lite tid över till att driva resten av utskottet 

och att ta tag i långsiktiga projekt och mer generella system för hur utskottet ska 

fungera. Klubbmästaren har hela handen i klubbverket men bara ett lillfinger i 

cafeet och husmästeriet, och en tå i långsiktiga projekt. Jag tror därför att det 

skulle vara sundare att göra om pubmästaren till en vice klubbmästare, som 

ansvarar för klubbverket i första hand. Jag föreslår att det ska finnas två av 

dessa, eftersom det är en del arbete. De ska då sköta bemanningen i 

klubbverksamheten och vara kontaktperson för KV, helt enkelt sköta det 

vardagliga för klubben.  

 

Systemet är tänkt att fungera precis som köksmästarna, att de är "mellanchefer" 

mellan de många tjänstemännen och klubbmästaren. Klubbmästaren kommer 

ansvara för tillsättningen av KV och CV i början av terminen, och sedan hjälpa 

både köksmästarna och vice-klubbmästarna i sitt dagliga arbete. Detta kommer 

dock ge klubbmästaren tid till det som jag tror är det viktigaste: helheten. Att 

göra både små och stora projekt bakom kulisserna som gör så att allt det 

vardagliga flyter på ordentligt. Det här tror jag löser det något ostrukturerade 

klubbmästeriet och gör det "modernt". Jag kommer använda whiteboardtavlan 

för att illustrera. 

 

Förslaget är att lysa ytterligare ett ämbete som vice klubbmästare.  

 

Styrelsen beslutade 

 

Att lysa två vice klubbmästare i stället för tidigare bestämt en vice 

klubbmästare.  
 
 

12 § KONTAKTDAGEN 

Diskussionspunkt.  

 

Styrelsen planerade inför Kontaktdagen den 7/11 – 23.  

• Dagen pågår kl. 11-15.  

• Ta med en affisch inför decemberstämman.  

• Styrelsen får låna två bord. 

• Kaffe i termos kommer att serveras. Ses på Jontes vid 09:30 för att fixa det 

praktiska. 
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• Vad är vårt primära syfte med dagen? Att visa upp oss för medlemmar, 

utställare och blivande ämbetsmän. 

            

13 § BALEN 

Diskussionspunkt.  

 

Styrelsen diskuterade balen HT23 och utvärderade den. 

 

14 § FEMJUR 

Diskussionspunkt.  

 

Styrelsen diskuterade samarbetet.  

 

15 § ÄMBETSMANNASITTNING  

 

Styrelsen diskuterade teman för ämbetsmannasittningen.  

• Styra upp så att det blir enhetligt under ämbetsmannasittningen den 1 

december. 

• Eventuellt ha en toast tillika sånganförare. 

• Vi beslutade att ha tema ”HATT” (åtminstone om inte någon kommer på ett 

annat tema som är passande och roligt).  

 

16 § BESLUTSPUNKT: RECCOMBUD  

Bakgrund: Motivering från JOM som skickats till styrelsen den 1/11–23.  

 

Styrelsen beslutade  

 

Att  välja Chekina Ngabirano till recceombud för reccevekcan VT24.  

 

17 § MEDALJTILLDELNING  

 

Tora Lundgren har ansökt om att få en ledarskapsmedalj för sitt ämbete som 

recceförman HT23.  

 

Styrelsen utgick från kriterierna för att tilldela en ämbetsman en 

ledarskapsmedalj.  

 

Styrelsen beslutade 

 

Att tilldela Tora Lundgren en ledarskapsmedalj för sitt ämbete som 

recceförman HT23. 
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18 § ÖVRIGA PUNKTER  

• Diskussion om temat för recceveckan VT24.  

• Möte med Stockholms nation angående balen. Kommunikationen med 

Stockholms nation kan förbättras så att sittningarna flyter på bästa möjliga 

sätt.  

 

19 § ORDET FRITT 

• Information om uppskattat leveranstid för skärmen på Jontes. Bör levereras 

inom närmsta veckan enligt uppgifter. Då ska någon typ av skyddsställ vara 

runt skärmen så att den inte riskerar att skadas.  

 

20 § MÖTETS AVSLUTANDE   

Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 19:12.  

  

  

 

 


